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DOMES SĒDES 

PROTOKOLS 
Talsos 

 

2023.gada 27. jūlijā               Nr. 13 

 

Sēde sasaukta plkst. 9.00 

Sēdi atklāj plkst. 9.00 

Domes sēde tiek ierakstīta video un audioformātā un  pārraidīta publiskā interneta vidē. 

 

Sēdes vadītāja Eva Kārkliņa – domes priekšsēdētāja 

Protokolētāja Elīna Grīnberga – Dokumentu pārvaldības nodaļas vecākā lietvede 

 

Sēdē piedalās 17 deputāti: 

Sandra Pētersone (iziet plkst.10.02, atgriežas plkst.10.05) 

Andis Astrātovs 

Oļegs Solovjovs (aiziet plkst.10.17) 

Lauris Pīlēģis (iziet plkst.9.52, atgriežas plkst.9.53) 

Ilva Norenberga (Zoom videokonferences platformā) 

Kalvis Kalniņš  

Antra Grūbe  

Māris Rozenbergs (iziet plkst.11.41, atgriežas plkst.11.43) 

Aldis Pinkens  

Andra Grīvāne  

Almants Kalniņš (ienāk pēc sēdes pārtraukuma plkst.10.31) 

Juzefa Kļava 

Andis Āboliņš (iziet plkst.11.03, atgriežas plkst.11.09; aiziet plkst. 11.45) 

Eva Kārkliņa 

Gaidis Bērziņš  

Ainis Stūrmanis (iziet plkst.11.20, atgriežas plkst.11.23) 

Dainis Karols (iziet plkst.9.41, atgriežas plkst.9.45; ienāk pēc sēdes pārtraukuma plkst.10.31, 

iziet plkst.11.48, atgriežas plkst.11.52) 

 

Sēdē nepiedalās 2 deputāti: 

Gundars Sebris – par neierašanās iemesliem ir informējis sēdes vadītāju 

Ieva Brūna – par neierašanās iemesliem ir informējusi sēdes vadītāju 



Sēdē piedalās Talsu novada pašvaldības Centrālās pārvaldes darbinieki: 

 

Ivars Haselbaums – pašvaldības izpilddirektors 

Ligita Šnore – izpilddirektora vietnieka attīstības plānošanas un nekustamā īpašuma jautājumos 

p.i. 

Diāna Tabulēvica – Juridiskās nodaļas vadītāja vietniece mantas iznomāšanas un atsavināšanas 

jautājumos 

Jolanta Goba – Dokumentu pārvaldības nodaļas vadītājas vietniece 

Agnese Veckāgane – Finanšu un grāmatvedības nodaļas vadītāja 

Inita Fedko – Sabiedrisko un mārketinga nodaļas vadītāja 

Ieva Duņēna – Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļas vadītāja 

Daira Slavinska – Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļas kapitālsabiedrību pārvaldības 

konsultante 

Anda Felša –  Attīstības plānošanas un projektu vadību nodaļas teritorijas plānotāja 

Andrejs Aveniņš – Saimnieciskā nodrošinājuma nodaļas Ēku pārvaldības daļas Celtniecības 

speciālists/vecākais inženieris 

Žanete Grīnberga – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas Uzņēmējdarbības 

koordinatore 

Ainārs Korulis – Juridiskā nodaļas vadītāja vietnieks tiesvedību un normatīvo aktu izstrādes 

jautājumos 

Aiva Dimante – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas Projektu vadības daļas 

vadītāja 

Laine Skadiņa – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas vadītāja p. i. 

Evita Kalniņa – Juridiskā nodaļas vecākā juriste 

Daniels Pētersons – Iepirkumu nodaļas vadītājs 

Jānis Kārklevalks – Informācijas tehnoloģiju nodaļas vadītāja vietnieks  

Elīna Grīnberga – Dokumentu pārvaldības nodaļas vecākā lietvede 

 

Citi: 

Vēsma Gaiziņa – Talsu novada Izglītības pārvaldes Izglītības darba speciāliste 

Kaspars Sakniņš – Talsu novada sporta skolas direktors 

Andris Kojro – Dundagas pagasta pārvaldes vadītājs 

Dzintra Kudiķe-Vizbele – Pastendes pirmsskolas izglītības iestāde „Ķipars” vadītāja 

Ruta Emerberga – Dundagas pagasta centrālās bibliotēkas vadītāja 

Zane Cīrule – Sabiles pirmsskolas izglītības iestāde „Vīnodziņa” vadītāja 

Igors Kude – SIA “Talsu ūdens” valdes loceklis 

Zigmunds Brunavs – Sabiles pilsētas un Abavas pagasta pārvaldes vadītājs 

 

Tiek informēta, ka saskaņā ar Pašvaldību likuma 38.panta otro daļu domes sēdē tiek 

veikts audiovizuāls ieraksts un brīdina klātesošos par iegūto datu izmantošanas un apstrādes 

noteikumu ievērošanu. 

 

Eva Kārkliņa iepazīstina ar sēdes darba kārtību.  

 

Izsludinātā darba kārtība:  

        Lemjošā daļa:  

1. Par līdzfinansējumu projektā “Iedvesmas bibliotēka”. 



2. Par Pastendes pirmsskolas izglītības iestādes, “Ķipars” attīstības plānu 2023.-

2025.gadam. 

3. Talsu novada Sporta skolas nolikuma apstiprināšana. 

4. Par nekustamā īpašuma Ventspils iela 14, Sabilē, Talsu novadā, zemes vienības ar 

kadastra apzīmējumu 8813 001 0045 apgrūtināšanu. 

5. Par neekspluatējamās kanalizācijas sūkņu stacijas demontāžu Ezera ielā 10, Talsos, Talsu 

novadā. 

6. Par precizējumiem Talsu novada pašvaldības domes 2023. gada 25. maija saistošajos 

noteikumos Nr. 12 “Par finansējuma piešķiršanu projektu konkursā “Dari Talsu 

novadam”” izdošanu. 

7. Par Talsu novada pašvaldības 2015. gada 3. augusta lēmuma Nr. 4-18/9 “Par 

detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam Jaunatnes ielā 10, Talsos, 

Talsu novadā”, atcelšanu. 

8. Par nekustamā īpašuma Lielā ielā 53 - 3, Mērsragā, Mērsraga pagastā, Talsu novadā, 

nodošanu atsavināšanai un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

9. Par finansējuma piešķiršanu Sabiles pilsētas un Abavas pagasta pārvaldei ugunsdzēsības 

automātikas sistēmas izbūvei. 

10. Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 2023. gada 24. februāra lēmumā Nr. 

83 “Par SIA “TALSU ŪDENS”, sabiedrības ar ierobežotu atbildību "KOLKAS 

ŪDENS", SIA "MĒRSRAGA ŪDENS" un SIA "ZIEMEĻKURZEME" reorganizāciju”. 

11. Par investīciju projektu “Sabiles PII “Vīnodziņa” būvniecība”. 

12. Par grozījumiem Talsu novada domes 2023. gada 30. marta noteikumos Nr. 1 “Talsu 

novada pašvaldības darba reglaments”. 

Informatīvā daļa: 

13. Domes priekšsēdētājas ziņojums. 

14. Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu. 

Papildu darba kārtība:  

15. Par atļauju Sabiedrībai ar ierobežotu atbildību “2G projekts” iegūt īpašumā nekustamo 

īpašumu “Buntes”, Purgalciemā, Lībagu pagastā, Talsu novadā 

 

E. Kārkliņa ierosina iekļaut domes sēdes darba kārtībā papildu darba kārtības 

jautājumu, skatot to pirms informatīvās daļas jautājumiem. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par priekšlikumu – iekļaut domes sēdes darba kārtībā papildu 

darba kārtības jautājumu "Par atļauju Sabiedrībai ar ierobežotu atbildību “2G projekts” iegūt 

īpašumā nekustamo īpašumu “Buntes”, Purgalciemā, Lībagu pagastā, Talsu novadā" pirms 

informatīvās daļas kā lemjošās daļas 13.jautājumu. 

  

Par priekšlikumu balso "par"  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne, Antra Grūbe, Almants Kalniņš [paceļot roku], 

Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, 

Ilva Norenberga, Sandra Pētersone [paceļot roku], Aldis 

Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Oļegs Solovjovs, 

Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ: 

priekšlikums tiek atbalstīts 



DARBA KĀRTĪBA: 

        Lemjošā daļa:  

1. Par līdzfinansējumu projektā “Iedvesmas bibliotēka”. 

2. Par Pastendes pirmsskolas izglītības iestādes, “Ķipars” attīstības plānu 2023.-

2025.gadam. 

3. Par Talsu novada Sporta skolas nolikuma apstiprināšanu. 

4. Par nekustamā īpašuma Ventspils iela 14, Sabilē, Talsu novadā, zemes vienības ar 

kadastra apzīmējumu 8813 001 0045 apgrūtināšanu. 

5. Par neekspluatējamās kanalizācijas sūkņu stacijas demontāžu Ezera ielā 10, Talsos, 

Talsu novadā. 

6. Par precizējumiem Talsu novada pašvaldības domes 2023. gada 25. maija saistošajos 

noteikumos Nr. 12 “Par finansējuma piešķiršanu projektu konkursā “Dari Talsu 

novadam”” izdošanu. 

7. Par Talsu novada pašvaldības 2015. gada 3. augusta lēmuma Nr. 4-18/9 “Par 

detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam Jaunatnes ielā 10, Talsos, 

Talsu novadā”, atcelšanu. 

8. Par nekustamā īpašuma Lielā ielā 53 - 3, Mērsragā, Mērsraga pagastā, Talsu novadā, 

nodošanu atsavināšanai un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

9. Par finansējuma piešķiršanu Sabiles pilsētas un Abavas pagasta pārvaldei 

ugunsdzēsības automātikas sistēmas izbūvei. 

10. Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 2023. gada 24. februāra lēmumā Nr. 

83 “Par SIA “TALSU ŪDENS”, sabiedrības ar ierobežotu atbildību "KOLKAS 

ŪDENS", SIA "MĒRSRAGA ŪDENS" un SIA "ZIEMEĻKURZEME" 

reorganizāciju”. 

11. Par investīciju projektu “Sabiles PII “Vīnodziņa” būvniecība”. 

12. Par grozījumiem Talsu novada domes 2023. gada 30. marta noteikumos Nr. 1 “Talsu 

novada pašvaldības darba reglaments”. 

13. Par atļauju Sabiedrībai ar ierobežotu atbildību “2G projekts” iegūt īpašumā nekustamo 

īpašumu “Buntes”, Purgalciemā, Lībagu pagastā, Talsu novadā. 

 

Informatīvā daļa: 

         14.Domes priekšsēdētājas ziņojums. 

         15.Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu.  

  

1.§ 

Par līdzfinansējumu projektā “Iedvesmas bibliotēka” 

E. Kārkliņa, D. Karols, R. Emerberga, A. Astrātovs, A. Stūrmanis, I. Norenberga 

 R. Emerberga ziņo par lēmuma projektu. 

A. Astrātovs, atsaucoties uz Finanšu komitejā [19.07.2023.] runāto, min, ka viņam 

nepalika skaidrs, kurā brīdī naudu varētu saņemt. 

R. Emerberga atbild, ka ir zvanījusi Rīgai, vai būsim viena no “Iedvesmas bibliotēkām”, 

uz ko viņi ir teikuši, ka izsludinās decembrī, par finansējumu Rīga teica, ka ir dažāda pieredze, 

bet biežāk tie ir 50 procenti pirms darbu uzsākšanas un 50 procenti no viņu puses, ir pēc darbu 

pabeigšanas. 

A. Astrātovs jautā, vai bibliotēkai 5 000,00 EUR priekšfinansēt šo projektā būs budžetā, 

no kurienes tie tiek ņemti, ja lēmuma projekts ir tikai par 18 491,10 EUR? 

R. Emerberga atbild, ka decembrī, ja projekts tiks atbalstīts, pie līguma slēgšanu ar Rīgu 

šis lietas tiks smalki atrunātas. Pie nākamā gada budžeta izstrādes var skatīties kā ir 

nepieciešams. 



A. Astrātovs pauž saprasto, ka doma ir nākt uz domi vēlreiz –  tajā brīdī, ja projekts tiek 

apstiprināts, tiks prasīts papildu finansējums 2024. gada budžetā. 

E. Kārkliņa pauž saprasto, ka, lai projektu iesniegtu ir vajadzīgs lēmums, ka esam gatavi 

atbalstīt –  par naudu tiks runāts vēlāk. 

A. Astrātovs pauž saprasto, ka iespējamais variants ir, ka, ja projekts tiks atstiprināts, 

iestāde nāks uz domi vēlreiz un lūgs papildu piešķirt priekšfinansēšanai 5 000,00 EUR pirms 

līguma slēgšanas. 

E. Kārkliņa to apstiprina – jā. 

A. Stūrmanis jautā par bērnu drošības apsvērumiem saistībā ar otrā stāva logu 

atvēršanu.  

R. Emerberga skaidro, ka logus [darbinieki] atver vēdināšanas režīmā, bērni paši logus 

nevirina. Paskaidro, ka uz palodzes ir plānoti sēžamie krēsli, kas ir pa visu palodzes garumu, 

lai atvērtu logu tas viss ir jānoņem nost. 

I. Norenberga, norādot, ka, ja lēmuma projekts paredz, ka finansējumu paredzam 

pašvaldības 2024. gadš, jautā, vai ir nepieciešams vēl viens domes lēmums? 

A. Astrātovs paskaidro, ka iestādei ar šo naudu būs par maz, lai noslēgtu līgumu – 

līgumu nevarēs izpildīt.  

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, 

Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 314 “Par līdzfinansējumu projektā “Iedvesmas bibliotēka”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

2.§ 

Par Pastendes pirmsskolas izglītības iestādes “Ķipars” attīstības plānu 2023.-

2025.gadam 

E. Kārkliņa, D. Karols, Dz. Kudiķe-Vizbele 

Dz. Kudiķe-Vizbele ziņo par lēmuma projektu. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

 

 



DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 315 “Par Pastendes pirmsskolas izglītības iestādes, “Ķipars” attīstības 

plānu 2023.-2025.gadam”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

3.§ 

Par Talsu novada Sporta skolas nolikuma apstiprināšanu  

E. Kārkliņa, D. Karols, K. Sakniņš, A. Pinkens 

K. Sakniņš ziņo par lēmuma projektu. 

D. Karols informē, ka Sociālo, izglītības, kultūras un sporta jautājumu komitejas sēde 

prezentējot Sporta skolas nolikumu, tika minēti punkti, kuri varētu būt grūtāk vai principā 

apdraudēti izpildīt. Aicina iepazīstināt ar minētajiem punktiem. 

K. Sakniņš atbild, ka tā kā dome ir pieņēmusi lēmumu par izstāšanos no biedrībām, 

federācijām, ja netiek nekas darīts, lai atkal būtu biedru statusā, vai arī valstiski nekas netiek 

mainīts, ka tikai biedri var piedalīties, piemēram, attiecīgās sacensībās, tad daži no punktiem 

var būt grūti izpildāmi. Nosauc šos punktus –  “12.8. sagatavot izglītojamos valsts jauniešu, 

junioru vai pieaugušo izlasēm”; “12.9. organizēt sporta pasākumus un sacensības;”.  

 

E. Kārkliņa informē, ka dokumentu pārvaldības sistēmā “Lietvaris” ir iesniegts 

priekšlikums. Dod vārdu D. Karolam. 

D. Karols informē, ka ir sagatavojis un iesniedzis priekšlikumu – papildināt nolikuma 

53.punktu : "Sporta skola, kā pašvaldības dibināta sporta izglītības iestāde, lai realizētu 

izglītības programmas ir tiesības būt sporta veidu federācijās biedram." 

Paskaidro, ka priekšlikums dotu Sporta skolai iespēju izvērtēt un atbilstoši arī Sporta 

likumam nākt uz domi un kā pašvaldības iestādei iesniegt lūgumu vai aicinājumu apstiprināt 

to, ka konkrētās mācību programmas realizācija iestājas, ja sporta skola iestājās federācijā, tad 

dome lemj par šādu atļauju došanu. Līdz ar to samazinātu tos riskus, kurus minēja Sporta skolas 

direktors saistībā ar realizācijā esošo mācību programmu realizāciju pilnā apjomā. 

Aicina atbalstīt priekšlikumu. 

A. Pinkens norāda, ka precīzi šāda norma ir iekļauta Sporta likuma 10. panta trīs prim 

daļā un iestādes nolikumā šādai normai nav jābūt. Iestādes nolikums nav vieta, kurā likt iekšā 

dažādus citātus no ārējiem normatīviem aktiem. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par D. Karola priekšlikumu – papildināt nolikuma 53.punktu : 

"Sporta skola, kā pašvaldības dibināta sporta izglītības iestāde, lai realizētu izglītības 

programmas ir tiesības būt sporta veidu federācijās biedram." 

"par"  -  
7 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Almants Kalniņš, Dainis 

Karols, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Oļegs Solovjovs) 

Par priekšlikumu balso "pret" -  

10 (Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, Antra Grūbe, Eva 

Kārkliņa, Aldis Pinkens, Ilva Norenberga, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Ainis Stūrmanis, Kalvis Kalniņš) 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ: 

priekšlikums nav atbalstīts. 

 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 



Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 316 “Par Talsu novada Sporta skolas nolikuma apstiprināšanu”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

4.§ 

Par nekustamā īpašuma Ventspils iela 14, Sabilē, Talsu novadā, zemes vienības ar 

kadastra apzīmējumu 8813 001 0045 apgrūtināšanu 

E. Kārkliņa, G. Bērziņš, L. Šnore, D. Tabulēvica 

L. Šnore ziņo par lēmuma projektu. 

G. Bērziņš jautā, ja tiek pieņemts šis lēmums, kuram būs pienākums uzturēt šo 

iebrauktuvi? 

D. Tabulēvica atbild, ka parasti tam, kam tiek piešķirta servitūta izmantošanas tiesība. 

Slēdzot servitūta līgumu tiek noteikts, ka tas, kurš ceļu izmantos, arī sedz šī ceļa uzturēšanas 

izmaksas. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 317 “Par nekustamā īpašuma Ventspils iela 14, Sabilē, Talsu novadā, 

zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 8813 001 0045 apgrūtināšanu”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

5.§ 

Par neekspluatējamās kanalizācijas sūkņu stacijas demontāžu Ezera ielā 10, Talsos, 

Talsu novadā 

                                                  E. Kārkliņa 

Jautājumu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

            E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 



Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 318 “Par neekspluatējamās kanalizācijas sūkņu stacijas demontāžu Ezera 

ielā 10, Talsos, Talsu novadā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

6.§ 

Par precizējumiem Talsu novada pašvaldības domes 2023. gada 25. maija saistošajos 

noteikumos Nr. 12 “Par finansējuma piešķiršanu projektu konkursā “Dari Talsu 

novadam”” izdošanu 

                                                  E. Kārkliņa 

Jautājumu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

            E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 319 “Par precizējumiem Talsu novada pašvaldības domes 2023. gada 25. 

maija saistošajos noteikumos Nr. 12 “Par finansējuma piešķiršanu projektu konkursā “Dari 

Talsu novadam”” izdošanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

7.§ 

Par Talsu novada pašvaldības 2015. gada 3. augusta lēmuma Nr. 4-18/9 “Par 

detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam Jaunatnes ielā 10, Talsos, 

Talsu novadā”, atcelšanu 

                                                  E. Kārkliņa 

Jautājumu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

            E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 



DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 320 “Par Talsu novada pašvaldības 2015. gada 3. augusta lēmuma Nr. 4-

18/9 “Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajam īpašumam Jaunatnes ielā 10, 

Talsos, Talsu novadā”, atcelšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

8.§ 

Par nekustamā īpašuma Lielā ielā 53 - 3, Mērsragā, Mērsraga pagastā, Talsu novadā, 

nodošanu atsavināšanai un izsoles noteikumu apstiprināšanu 

                                                  E. Kārkliņa 

Jautājumu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

            E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 321 “Par nekustamā īpašuma Lielā ielā 53 - 3, Mērsragā, Mērsraga 

pagastā, Talsu novadā, nodošanu atsavināšanai un izsoles noteikumu apstiprināšanu”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

 

9.§ 

Par finansējuma piešķiršanu Sabiles pilsētas un Abavas pagasta pārvaldei 

ugunsdzēsības automātikas sistēmas izbūvei 

                                                  E. Kārkliņa 

Jautājumu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

            E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 322 “Par finansējuma piešķiršanu Sabiles pilsētas un Abavas pagasta 

pārvaldei ugunsdzēsības automātikas sistēmas izbūvei”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 



10.§ 

Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 2023. gada 24. februāra lēmumā Nr. 

83 “Par SIA “TALSU ŪDENS”, sabiedrības ar ierobežotu atbildību "KOLKAS 

ŪDENS", SIA "MĒRSRAGA ŪDENS" un SIA "ZIEMEĻKURZEME" reorganizāciju” 

E. Kārkliņa, D. Slavinska, A. Astrātovs, S. Pētersone, J. Kļava, D. Karols 

 

 D. Slavinska ziņo par lēmuma projektu. Attīstības komitejas [13.07.2023.] 

informatīvajā daļā tiks skatīts jautājums par pašvaldības kapitālsabiedrību reorganizācijas 

procesu un saņemti jautājumi par reorganizācijas līguma projektiem, tai skaitā par darbībām ar 

pamatkapitālu.  

Saskaņā ar Talsu novada pašvaldības domes noteikumu “Noteikumi par Talsu novada 

pašvaldības kapitālsabiedrību un kapitāla daļu pārvaldības kārtību” 6.1. punktu, dome pieņem 

lēmumu par kapitālsabiedrības dibināšanu, apvienošanās vai sadalīšanas uzsākšanu, 

reorganizāciju, kapitāla daļu ieguldīšanu vai pārdošanu, kā arī rīcību ar kapitālu. Sagatavots 

lēmuma projekts par grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 2023. gada 24. februāra 

lēmumā Nr. 83 par kapitālsabiedrību reorganizāciju apvienošanas ceļā. 

Izvērtējot reorganizācijas procesā iespējamās rīcības ar kapitālsabiedrību 

pamatkapitālu, secināts, ka nepastāv apstākļi, lai obligāti būtu palielināms iegūstošās 

kapitālsabiedrības pamatkapitāls. Ņemot vērā, ka pamatkapitāla palielināšana prasa gan 

ievērojamus finanšu, gan laika resursus, tiek rosināts reorganizācijas procesā iegūstošās 

kapitālsabiedrības pamatkapitālu nepalielināt. Šāda rīcība mazinātu risku, ka kādā brīdī 

iegūstošās sabiedrības pašu kapitāls varētu kļūt negatīvs. 

Ar lēmuma projektu tiek grozīts Talsu novada pašvaldības domes 2023. gada 24. 

februāra lēmuma Nr. 83 “Par SIA “TALSU ŪDENS”, sabiedrības ar ierobežotu atbildību 

"KOLKAS ŪDENS", SIA "MĒRSRAGA ŪDENS" un SIA "ZIEMEĻKURZEME" 

reorganizāciju” 2. punkts, izsakot to šādā redakcijā: “2. Noteikt, ka Iegūstošās sabiedrības 

kapitāla daļu turētājs ir Talsu novada pašvaldība un Iegūstošās sabiedrības pamatkapitāls 

reorganizācijas rezultātā netiek palielināts.” 

Paskaidro, ka attiecībā uz otru jautājumu par pašvaldības kapitāla daļām, kas tika 

saņemts Attīstības komitejā, šādā gadījumā, kad iegūstošās sabiedrības pamatkapitāls netiek 

palielināts līdz ar reorganizācijas noslēgumu un ieraksta izdarīšanu reģistrā pievienojamo 

sabiedrību kapitāldaļas tiek dzēstas, pamatojoties uz Uzņēmumu reģistra lēmuma par 

pievienojamo kapitālsabiedrību reorganizāciju, šīs daļas tiek izslēgtas arī no pašvaldības 

bilances un norakstīto kapitāldaļas summa būtu iekļaujama peļņas un zaudējumu aprēķinu 

izmaksās. 

Plkst.9.41 iziet D. Karols, atgriežas plkst.9.45. 

A. Astrātovs jautā D. Slavinskai, ziņojumā tika minēts, ka pamatkapitāla palielināšana 

prasa ievērojamus finanšu resursus, jautā, par kādiem resursiem un kādam mērķim šie resursi 

būtu jātērē? 

D. Slavinska atbild, ka par mantas pietiekamības vērtēšanu. Ja  izvēlamies 

pamatkapitālu palielināt, tad ir obligāti veicama mantas pietiekamības vērtēšana. 

A. Astrātovs jautā, kāds ir finansējuma apjoms, kas nepieciešams? 

D. Slavinska min, ka tie varētu būt no 20 000,00 – 30 000,00 EUR trīs 

kapitālsabiedrībām.  

A. Astrātovs jautā, ja pamatkapitāls netiek palielināts, kas notiek ar mantu iegūstošajai 

kapitālsabiedrībai? 

D. Slavinska atbild, ka tā tiek pārņemta tādā vērtībā, kāda tā ir šobrīd uzskaitīta 

pievienojamām kapitālsabiedrībām. 

A. Astrātovs jautā, vai šo mantu nevērtējot varēs iekļaut tarifā? 

D. Slavinska atbild – jā. 



S. Pētersone, norādot, ka tad, kad tika pieņemts iepriekšējais lēmums, šis jautājums 

tika izņemts ārā no lemjošās daļas, jautā, kas būtisks šajā brīdī ir mainījies? Vai ir kāda 

papildu informācija vai papildu vērtējums? 

D. Slavinska atbild, ka, ja runa iet par sadalīšanas procesu, tad šādā gadījumā tas ir 

revidenta ieteikums, ka sadalīšanas gadījumā būtu ieteicams šo vērtēšanu veikt. 

A. Astrātovs jautā, vai ir zināms pašvaldības revidenta viedoklis par veidu, ka 

iegūstošās kapitālsabiedrības pamatkapitāls netiek palielināts un pamatlīdzekļi netiek 

vērtēti? 

D. Podziņa atbild, ka saziņa ar pašvaldības revidentu ir bijusi, iebildumu, kādēļ to 

nevajadzētu darīt nav. Apņemas revidenta viedokli deputātiem nosūtīt e-pastā. 

E. Kārkliņa aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, 

Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  1 (Andis Astrātovs) 

"atturas" -  2 (Dainis Karols, Sandra Pētersone) 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 323 “Par grozījumiem Talsu novada pašvaldības domes 2023. gada 24. 

februāra lēmumā Nr. 83 “Par SIA “TALSU ŪDENS”, sabiedrības ar ierobežotu atbildību 

"KOLKAS ŪDENS", SIA "MĒRSRAGA ŪDENS" un SIA "ZIEMEĻKURZEME" 

reorganizāciju”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

11.§ 

Par investīciju projektu “Sabiles PII “Vīnodziņa” būvniecība” 

E. Kārkliņa, A. Dimante, G. Bērziņš, D. Karols, I. Haselbaums, A. Astrātovs, S. Pētersone, 

A. Pinkens, D. Karols, I. Norenberga 

 

A. Dimante ziņo par lēmuma projektu. Saskaņā ar 2023.gada 9.maija Ministru kabineta 

noteikumu Nr. 241 “Kritēriji un kārtība, kādā izvērtē pašvaldību investīciju projektus jaunu 

pirmsskolas izglītības iestāžu būvniecībai, esošo pirmsskolas izglītības iestāžu paplašināšanai 

vai pirmsskolas izglītības iestāžu infrastruktūras attīstībai” 4.  punktu, kurā noteikts, ka 

pašvaldība var iesniegt arī investīcijas projektu par jaunas pirmsskolas izglītības iestādes 

būvniecību, tiek plānots iesniegt investīciju pieteikumu par jaunas pirmsskolas izglītības 

iestādes būvniecību Sabilē pirmsskolas izglītības iestāde “Vīnodziņa”.  

Projekta pieteikums jāiesniedz līdz 2023.gada 1. augustam.  

2023. gada 1. jūnijā ir izsludinātas iepirkumu procedūras gan par būvdarbu veikšanu, 

gan būvuzraudzību. Attiecībā uz būvuzraudzību iepirkums ir veiksmīgi noslēdzies, būvdarbu 

iepirkums turpinās joprojām. No pretendentiem iepirkumā tika saņemti apmēram 80 jautājumi 

attiecībā tieši uz būvprojektu. Ir ļoti slikta komunikācija ar būvprojekta izstrādātāju – SIA 

“AMB Design”, kurš vairākkārt, arī pēc atkārtota pašvaldības aicinājuma, kavējās un arī šobrīd 

vēl precizē jautājumu atbildes, kas ir tā kompetencē, līdz ar to pašvaldība jau vairākkārt ir 

pagarinājusi iepirkuma atvēršanas termiņu. Pašreiz plānotais iepirkuma atvēršanas termiņš ir 

2023.gada 15. augusts. 

Ņemot vērā šo situāciju, 20. jūlijā ir nosūtīta vēstule gan Vides aizsardzības un 

reģionālās attīstības ministrijai, gan biedrībai “Latvijas Pašvaldības savienība”, kurā ir  

izklāstīta esošā situācija un to, ka reāli nav iespēja šo pieteikumu iesniegt līdz 1. augustam, jo 



ir jābūt jau iepirkuma rezultātam attiecībā uz būvdarbiem. Atbilde no biedrības “Latvijas 

Pašvaldības savienība” un Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministrijas nav saņemta, 

tādēļ ir cerība uz veiksmīgu iepirkuma noslēgumu un tiek gatavots investīciju projekta 

pieteikums, tādēļ ir nepieciešams domes lēmums par piedalīšos šajā projekta konkursā. Saskaņā 

ar Ministru kabineta noteikumiem pieejamais finansējums no valsts budžeta ir trīs miljoni EUR, 

pašvaldībai ir jānodrošina līdzfinansējums 20% apmērā. 

Plkst.9.52 iziet L. Pīlēģis, atgriežas plkst.9.53. 

G. Bērziņš jautā, vai ievērojamais skaits jautājumu neliecina par to, ka ir problēmas ar 

projektu? 

A. Dimante piekrīt, ka ir problēmas. Min, ka ir jautājumi, kas nav tik būtiski. Attiecībā 

uz projektu ir arī jautājumi, kas no būvniekiem atkārtojas vairākas reizes. 

E. Kārkliņa papildina, ka problēma ir tāda, ka projekts ir izstrādāts 2018. gadā, pēc tam 

tas ir aktualizēts un tajā brīdi projekta autors ir noslēdzis arī līgumus par atsevišķām sadaļām 

ar apakšniekiem, viņš jau ir šīs līgumiskās attiecības ar saviem apakšuzņēmējiem beidzis un 

tagad ieslēdzās princips, ka apakšnieks naudu ir saņēmis, līgumiskās attiecības ir beigušās  - 

gribu atbildu, negribu neatbildu. 

Ir notikusi saziņa ar biedrību “Latvijas Pašvaldības savienība” un Vides aizsardzības un 

reģionālās attīstības ministriju par to, ka varbūt tāda problēma ir vairākiem, kuri pretendē uz šo 

finansējumu, un ir lūgts pieteikuma termiņu pagarināt.  Jaunnedēļ skaidrosim, cik tālu ir un 

kāds izskatās kopējais konteksts šajā jautājumā. 

D. Karols norāda, ka lēmuma projekta preambulā ir minēts, ka termiņš ir pagarināts līdz 

2023. gada 1. augustam,  Elektronisko iepirkumu sistēmā ir, ka pretendentiem savi piedāvājumi 

ir jāiesniedz līdz 1.  augustam plkst.14.00, un pēc tam ir rakstīts, ka Iepirkumu komisija 

pretendentu piedāvājumus atvērs 2023. gada 15. augustā. Jautā, kāpēc ir šīs divas nedēļas lai 

atvērtu jau iesniegtus pretendenta iesniegumus?  

A. Dimante paskaidro, ka Elektronisko iepirkumu sistēmā tiks mainīts –  iesniegšanas 

datums 15. augusts. Pauž saprasto, ka Iepirkuma komisija vakar [26.07.2023.] par to runāja. 

J. Kļava diskutē ar A. Dimanti par Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministrijai 

nosūtīto vēstuli. 

J. Kļava jautā, kādi ir galvenie jautājumi, kas ir saņemti no konkursa dalībniekiem, vai 

Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas būvinženieris ir izvērtējis būvprojektu? 

Pauž bažas, ka izejot no šīm problēmām var nerasties nākošā problēma, ka iepirkums ir 

jāpārtrauc un jāsludina jauns iepirkums. 

Plkst.10.02 iziet S. Pētersone, atgriežas plkst.10.05. 

I. Haselbaums informē par saņemtajiem jautājumiem. Atbild, ka Attīstības plānošanas 

un projektu vadības nodaļas būvinženieris ir izvērtējis. 

J. Kļava jautā, cik liela ir plānotā kontroltāmes summa? 

I. Haselbaums atbild, ka ap četriem miljoni. 

A. Astrātovs, norādot, ka 2023.gada 9. maija Ministru kabineta noteikumu Nr. 241 

“Kritēriji un kārtība, kādā izvērtē pašvaldību investīciju projektus jaunu pirmsskolas izglītības 

iestāžu būvniecībai, esošo pirmsskolas izglītības iestāžu paplašināšanai vai pirmsskolas 

izglītības iestāžu infrastruktūras attīstībai” 5.10. apakšpunkts nosaka, ka jāpievieno ir 

pašvaldības domes lēmums, kas apliecina pašvaldības gatavību īstenot investīciju projektu un 

nodrošināt pašvaldības līdzfinansējumu, min, ka lēmuma projektā ir minēts par piedalīšanos, 

bet nav minēts par līdzfinansējuma nodrošināšanu, Jautā, vai lēmuma projekts nav ar to 

jāpapildina? 

A. Dimante piekrīt A. Astrātova teiktajam, ka varētu iekļaut vēl vienu punktu, bet šajā 

brīdī nav zināma summa ko ierakstīt. Min, ka būs nepieciešama domes ārkārtas sēde, kad būs 

zināmi iepirkuma rezultāti. 

A. Astrātovs jautā, vai ir zināma prognoze, kad varētu tikt līdz iepirkuma rezultātam? 

A. Dimante – ja iepirkums atveras 15. augustā, Iepirkumu komisijai nedēļa noteikti 

vajadzēs izvērtēšanai. Min, ka lēmums iespējams varētu būt uz 22. augustu.  



A. Pinkens, S. Pētersone, D. Karols pauž viedokļus par šāda punkta nepieciešamību 

lēmuma projektā. D. Karols aicina atbalstīt priekšlikumu. 

 

E. Kārkliņa ierosina izsludināt sēdes pārtraukumu, lai A. Astrātovs varētu sagatavot 

priekšlikumu. 

 

Plkst.10.17 tiek izsludināts sēdes pārtraukums. 

Plkst.10.17 aiziet O. Solovjovs. 

Plkst.10.30 tiek atsākta sēde. 

 

E. Kārkliņa informē, ka dokumentu pārvaldības sistēmā “Lietvaris” ir iesniegts 

A. Astrātova priekšlikums – izteikt lēmumprojekta lemjošo daļu sekojoši: 

1. Piedalīties Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministrijas investīciju 

projekta konkursā  pirmsskolas izglītības iestāžu infrastruktūras attīstībai. 

2. Nodrošināt pašvaldības līdzfinansējumu investīciju projektam “Sabiles   

pirmsskolas  izglītības iestādes “Vīnodziņa” jaunbūve”. 

3. Uzdot Talsu novada pašvaldības Centrālās pārvaldes Attīstības plānošanas un 

projektu vadības nodaļai sagatavot un iesniegt Vides aizsardzības un reģionālās attīstības 

ministrijai investīciju projektu jaunas pirmskolas izglītības iestādes “Vīnodziņa” 

būvniecībai. 

 I. Norenberga jautā A. Astrātovam – nezinot, cik liels finansējums nepieciešams, jūs 

tomēr izsakāt priekšlikumu, ka neatkarīgi no finansējuma apjoma pašvaldība nodrošinās 

līdzfinansējumu. 

Plkst.10.31 ienāk A. Kalniņš, D. Karols. 

A. Astrātovs paskaidro, ka domei jau šis neuzliek par pienākumu līdzfinansēt vai 

realizēt projektu. Šī ir mūsu vēlme izpildīt Ministru kabineta noteikumu prasības un 

piedalīties šajā konkursā. Ja summa nebūs domei pieņemama tādā gadījumā neredz opciju, 

kā projekts var tikt realizēts. Jo jebkurā gadījumā par summām būs jābūt atsevišķiem domes 

lēmumiem. Šis nav galējais domes lēmums, ar kuru izpilddirektors varēs slēgt iepirkuma 

līgumu.  

 

E. Kārkliņa aicina balsot par A. Astrātova priekšlikumu.  

Par priekšlikumu balso: "par"  -  

15 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, Antra 

Grūbe, Eva Kārkliņa, Aldis Pinkens, Ilva Norenberga, Lauris 

Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Kalvis Kalniņš, Gaidis Bērziņš, 

Almants Kalniņš [paceļot roku], Dainis Karols [paceļot 

roku], Juzefa Kļava, Sandra Pētersone) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Ainis Stūrmanis) 

DOME NOLEMJ: 

priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, 

Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Ainis Stūrmanis) 

"pret" -  nav 



"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 324 “Par investīciju projektu “Sabiles PII “Vīnodziņa” būvniecība”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

12.§ 

Par grozījumiem Talsu novada domes 2023. gada 30. marta noteikumos Nr. 1 “Talsu 

novada pašvaldības darba reglaments” 

E. Kārkliņa, A. Astrātovs, L. Pīlēģis, D. Karols, A. Stūrmanis, I. Norenberga 

 

A. Astrātovs ziņo par lēmuma projektu. Periodiski deputātu vidū ir bijusi diskusija 

par to, ka komiteju sēdes, līdzīgi kā domes sēdes varētu/nevarētu tikt translētas tiešraidē, un 

ne tikai pēc vairākām dienām ir pieejams audioieraksts pašvaldības tīmekļvietnē. Pārskatot 

Attīstības programmu ir secinājis, ka dome jau šādu opciju ir plānojusi. Informē, ka viņa un 

kolēģu [D. Karols, S. Pētersone] priekšlikums ir ņemt vērā mūsu pašu attīstības programmu 

un to, ka tuvojas informāciju par kapitālsabiedrību darbību un uzdevumiem – pusgadu 

bilances, pāriet uz komiteju tiešraidēm. 

L. Pīlēģis pauž atbalstu šim priekšlikumam. 

D. Karols pauž viedokli. 

A. Stūrmanis pauž viedokli. Informē, ka šādu lēmumu neatbalstīs. 

I. Norenberga pauž viedokli. Informē, ka atbalsīs lēmuma projektu. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

12 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis) 

"pret" -  
4 (Andis Āboliņš, Andra Grīvāne, Māris Rozenbergs, Ainis 

Stūrmanis) 

"atturas" -  nav 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 325 “Par grozījumiem Talsu novada domes 2023. gada 30. marta 

noteikumos Nr. 1 “Talsu novada pašvaldības darba reglaments”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

13.§ 

Par atļauju Sabiedrībai ar ierobežotu atbildību “2G projekts” iegūt īpašumā nekustamo 

īpašumu “Buntes”, Purgalciemā, Lībagu pagastā, Talsu novadā 

E. Kārkliņa, D. Tabulēvica, A. Astrātovs, G. Bērziņš 

 

D. Tabulēvica ziņo par lēmuma projektu. Talsu novada pašvaldībā saņemts 

Sabiedrības ar ierobežotu atbildību “2G projekts” iesniegums ar tam pievienotu pirkuma – 

pārdevuma līguma kopiju un lūgumu izsniegt piekrišanu nekustamā īpašuma “Buntes”, 

Purgalciemā, Lībagu pagastā, Talsu novadā iegādei, norādot, ka SIA “2G projekts” 

kapitāldaļas pieder Latvijas Republikas nepilsonim.  



Īpašums sastāv no vienas zemes vienības ar platību 0.3771 ha un divām būvēm. 

Īpašums reģistrēts zemesgrāmatas uz fiziskas personas vārda. 

Starp SIA “2G projekts” un Īpašnieku noslēgts pirkuma – pārdevuma līgums par 

īpašuma iegādi. 

Zemes vienībai noteikts funkcionālais zonējums – Lauksaimniecības teritorija (L1). 

Lēmuma projekts paredz piekrist, ka Sabiedrība ar ierobežotu atbildību “2G projekts” 

iegūst īpašumā nekustamo īpašumu “Buntes”, Purgalciemā, Lībagu pagastā, Talsu novadā. 

Notiek diskusija. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Andra 

Grīvāne, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva 

Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, 

Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Ainis 

Stūrmanis, Almants Kalniņš [paceļot roku]) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr. 326 “Par atļauju Sabiedrībai ar ierobežotu atbildību “2G projekts” iegūt 

īpašumā nekustamo īpašumu “Buntes”, Purgalciemā, Lībagu pagastā, Talsu novadā”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

Informatīvā daļa 

14.§ 

Domes priekšsēdētājas ziņojums 

E. Kārkliņa, S. Pētersone, G. Bērziņš, S. Pētersone, D. Karols, A. Pinkens, L. Pīlēģis, 

A. Astrātovs 

 

E. Kārkliņa ziņo par paveikto. Jūlijā notika Kurzemes plānošana reģiona sēde un 

galvenais jautājums bija par skolu tīklu, optimizācijas procesu, noteikumiem, izglītojamo 

skaitu. Šonedēļ ir radies atkal jauns Izglītības un zinātnes ministrijas ziņojums par saviem 

plāniem kā kārtot skolu tīklu. 

S. Pētersone aicina nosūtīt ziņojumu. 

E. Kārkliņa apņemas to izdarīt. 

E. Kārkliņa informē, ka augusta vidū tiks risināts jautājums saistībā ar biedrībām. 

Plkst.11.03 iziet A. Āboliņš, atgriežas plkst.11.09. 

Turpinās darbs ar Talsu novada pašvaldības mantas atsavināšanas nolikuma 

izstrādāšanu par atsavinātās mantas procentuālo sadalījumu, cik paliek Centrālās pārvaldes ziņā 

un cik pagastu pārvaldēm. 

S. Pētersone jautā L. Pīlēģim, kādi ir viņa galvenie darba virzieni, kurus viņš šobrīd 

realizē? 

L. Pīlēģis atbild, ka galvenie darba virzieni ir projektu realizācija, saprast, kas ir jaunie 

projekti ko izstrādājam un tikt galā kopumā Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļā 

ar projektu virzību, sākot no to izstrādes līdz brīdim, kamēr tie nonāk Iepirkumu nodaļā un pēc 

tam tiek realizēti. Šī kārtība īsti nav bijusi, līdzīgi arī ar projektēšanas uzdevumu izstrādēm, 

parauga formu izstrādēm.  

S. Pētersone jautā, kad nonāksim līdz prioritārajiem projektiem? 



L. Pīlēģis atbild, ka prioritāte ir energoefektivitāte un ielu infrastruktūra. Dotajā brīdī, 

kas attiecas uz energoefektivitāti,  tiek izstrādāts projektēšanas uzdevums Kareivju iela 7, Talsi 

ēkai. Ielu infrastruktūrā tiek strādāts pie projektēšanas uzdevuma arī apvedceļam.  

L. Pīlēģis informē par energopārvaldības sistēmas (EPS) ieviešanu un datu ievadi.  

S. Pētersone jautā, kas ir perspektīvie ielu projekti? 

L. Pīlēģis paskaidro, ka sākumā grib, lai tiktu veikts pilnīgs audits, kas attiecas gan uz 

grants, gan uz asfalta seguma ceļiem, par novadu runājot. Attiecībā uz pilsētu, lai spētu attīstīt 

kvalitatīvu ielu tīklu pilsētā ir jātiek skaidrībai ar mikromobilitātes jautājumiem, pašiem 

jānodefinē kur ir jābūt ietvēm, veloceliņiem, un tajā brīdī varam sākt domāt arī jau pa posmiem, 

kā varam attīstīt ielu infrastruktūru pilsētā. 

S. Pētersone aicina, kad pilsētā tiek likta dubultā virskārta, būtu vēlams, iedzīvotājus 

informēt konkrēti, lai varētu savienot darbus, kas, piemēram, saistīti ar kaut kādām ūdens vai 

kanalizāciju izbūvēm. 

L. Pīlēģis norāda, ka informācija tiek likta gan sociālajos tīklos, gan tīmekļvietnē. 

Iespējams, ka ir jādomā par efektīvāku informācijas sniegšanu, lai sasniegtu konkrēto 

mērķauditoriju. 

Plkst.11.20 iziet A. Stūrmanis. 

Dome pieņem informāciju zināšanai. 

 

Informatīvā daļa 

15.§ 

Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu 

E. Kārkliņa, I. Haselbaums, S. Pētersone, D. Karols, G. Bērziņš, A. Kalniņš, A. Pinkens, 

J. Kļava, I. Fedko, I. Duņēna, A. Astrātovs, L. Pīlēģis 

 

I. Haselbaums ziņo par paveikto. Informē, ka augusta komitejās un domes sēdē 

apstiprināšanai tiks virzīta Energoresursu pārvaldības sistēmas rokasgrāmata. Runājot par 

prioritārajiem projektiem, paskaidro, ka tie ir jānodefinē, uz 2024.gada sākumu jau vajadzētu 

saprast, ko vēlamies un kāds ir finansējums. 

Plkst.11.23 ienāk A. Stūrmanis. 

Vērtēšanai ir iesniegts projekts “Energoefektivitātes uzlabošana Talsu novada 

pašvaldības iestādes Pansionāts “Lauciene” ēkām”, tika saņemts paziņojums, ka šo projektu 

turpinās vērtēt līdz 23. augustam. 

S. Pētersone atgādina, ka deputātiem tika apsolīts nosūtīt projekta pieteikumu, lūdz 

izpildīt deputātiem solīto. 

I. Haselbaums, runājot par Talsu pamatskolas pārbūvi, min, ka darba grupā ir secināts, 

ka nav ievērota iepirkuma procedūra – nebija tiesības slēgt līgumu ar šo pretendentu. Ir 

satraukums, ko cenšamies noskaidrot dažādos veidos, vai nedraud sankcijas vai finansējuma 

atņemšana no Valsts kasi par šo procedūru. 

G. Bērziņš jautā par tālāko risinājumu?  

I. Haselbaums paskaidro, ka, ja nekādas sankcijas nedraud, tad ir jāsāk domāt par 

līguma turpināšanu jaunos apjomos un risinājumos. Ja būs atzinums, ka esam pārkāpuši un 

nedrīkstējām slēgt, tad būs jāpārtrauc šis līgums un jāveic jauns iepirkums pēc jauniem 

apjomiem, pēc jaunajām projekta izmaiņām. 

G. Bērziņš jautā, kas vērtē iespējamos riskus? 

I. Haselbaums atbild, ka to ārpakalpojumā vērtē juridiskais konsultants. 

G. Bērziņš jautā, vai ir plānots arī griezties Valsts kasē? 

I. Haselbaums atbild, ka vēl nē. 

S. Pētersone jautā, līdz kuram datumam atzinums tiks sagatavots? 

I. Haselbaums min, ka divu nedēļu laikā. 



A. Pinkens papildina, ka 10 dienu laikā to vajadzētu iegūt. 

G. Bērziņš lūdz atzinumu izsūtīt deputātiem. 

Plkst.11.03 iziet M. Rozenbergs, atgriežas plkst.11.09. 

Plkst.11.45 aiziet A. Āboliņš. 

Plkst.11.48 iziet D. Karols, atgriežas plkst.11.52. 

I. Haselbaums – labi. 

I. Haselbaums sniedz atbildes uz S. Pētersones jautājumiem – par aktivitātēm, kas 

notiek Talsu tirgū; par Valsts kontroles ieteikumu ieviešanu un termiņiem saistībā ar ostu 

pārvaldības un atkritumu apsaimniekošanas ieteikumiem; par atkritumu apsaimniekošanas 

plānu; par auditora vakanci. Diskusijā iesaistās arī I. Fedko, I. Duņēna, A. Pinkens. 

E. Kārkliņa lūdz deputātiem, iesūtīt jautājumus vismaz divas dienas iepriekš. 

 

Dome pieņem informāciju zināšanai. 

 

Sēde slēgta plkst. 12:03 

 

Sēdes vadītājs (paraksts*) Eva Kārkliņa 

Parakstīts 02.08.2023. 

 

Protokolētāja (paraksts*) Elīna Grīnberga 

Parakstīts 02.08.2023. 

 

*ŠIS DOKUMENTS IR PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU 


